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 תמצית הדיון

באחריות/  החלטה 

 הערות

 לו"ז

 נגד בעד

 עדכונים: .1

השיפוץ מבוצע בקומה התחתונה, בוצעו התאמות רבות  –שיפוץ  בה'ס  .1
על מנת לאפשר את קיום הקייטנה במקביל לשיפוץ בה'ס.  יש הפסקות 

 מים וחשמל לילדי הקייטנה.  בטיפול ישיר מול הקבלן. 
על מנת להשאיר את בה'כ במקום הוחלט  –חסרה כיתה לשנה הבאה 

שארת מעבר לרכב להוסיף כיתה יבילה בצמוד למגרש הספורט, תוך ה
 חירום.  הכיתה בשימוש ככיתת ספח ולא כיתת אם.

 ישלם חשמל ליישוב, יהיה מונה חשמל בתוך הכיתה. -בה'ס
 סגני רבש'צ, נמצאים בהליך גיוס וחפיפה. 2גוייסו  -סגני רבש'צ 2גיוס  .2

 המועצה והצבא מעודכנים.
המחשב בשער היישוב נהרס, החברה הנוכחית שנותנת  -שער היישוב .3

שירות  ביקשה זכום גבוה. נתקבלו הצעות מחיר מחברות אחרות שיוכלו 
 לתת מענה רחב. המערכת תוחלף וכל התושבים יצטרכו להרשם לשער.

קיים צורך לתת בהמשך למקרם שהיו לאחרונה ביישוב  -ועדת מוגנות .4
ושבים במקרים של פגיעה והטרדה מינית. על מענה וכתובת לפניות ת

מנת לתת מענה ראשוני וכיצד להדריך את הילדים תתקיים הרצאה 
   בהתאם לגילאים השונים.

הועד תומך ומקדם הקמת ועדת מוגנות, ועדה מקצועית שפועלת 
 בדיסקרטיות, ובסיוע המועצה. 

 ייבר.נט פ -המועצה הפסיקה תכנון עם הקבלן הזוכה -סיבים אופטיים .5
בזק סיימו פריסה ומחברים תושבים. ישנם תושבים שעל מנת לחבר אותך 

הנושא נמצא במיפוי לגבי מספר התושבים, בזק  -נדרש לבצע חציית כביש
 תגיש תוכניות למועצה לאישור.
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 עדכוני יו'ר ועדות: 

השיבוצים לגנים, פורסמו להורים, בוצעה עבודת מיפוי והכנה  -חינוך .1
 השנה, כמעט ואין בקשות לשינויים.טובה 

 התוכנית קיץ עובדת יפה מאוד, יש פידבקים טובים.  -נוער .2
 סופשבוע עם ילדי שלווה הוסיף המון לפעילות.

ישנם בני נוער שחלו בקורונה, לאחר סיום התוכנית תבוצע בדיקה 

  טלי  9
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 למתן מענה תקציבי לנושא.
בים לאחר שאלון למיפוי בחירת רב חדש ליישוב, יופץ לתוש–דת  .3

 החגים.
שנים  35היה ערב פרידה מאוד מרגש מזרובבל לאחר   -ביטחון .4

 בתפקיד,  עדיין אין רבש'צ אח במקומו.
 

 מיפוי שטחים חומים ביישוב. .2
המועצה, לתכנון רחב בנושא  תתקיים פגישה ביחד עם סגני יו'ר 18.7ב

 השטחים החומים ביישוב, על מנת לתת מענה לצרכי התושבים.

 השטחים הפנויים:
 סוף רחוב ברקת– 320

 מגרש בייסבול + מבני חינוך+ אולם ספורט. -289

 שטח המזכירות -292

 יהלום.שטח בסוף רחוב  -295

 תכנון וביצוע:
 מעון ,  קומה שנייה בית חב'ד. -391

 
הצרכים: מבנה רב תכליתי לתושבים, ולותיקים, משרדי יישוב, שטחי מסחר 

 בהתאם למתאפשר בתב'ע.

 הוגשה בקשה לתכנון מרכז היישוב, ממתינים לאישור תקציבי.

 קומות.  2החלטה: המבנה שיבנה יהיה לכל הפחות 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 טלי

 

 שיאון.-כרמל-בשצ'פ צומת ארבל -בקשה להתקנת דשא 3
 קבוצת תושבים הגישו בקשה לתרום התקנת דשא במקום.  

החלטה: ועד היישוב החלט שלא לאשר את ההתקנה, עקב פניות תושבים 
 המתנגדים. 

 טלי תעדכן את נציג הקבוצה

  טלי  8
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